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ZAPISNIK 

SESTANKA SVETA STAŠEV 

 

Kraj: biološka učilnica v Osnovni šoli Pivka (v nadaljevanju OŠ) 

Datum: 26. 9. 2024 

Pričetek: 17:00h 

Zaključek: 19:30h 

 

Navzoči:  

- Ravnateljica: mag. Nadja Černetič 

- Pomočnik ravnateljice: Bruno Šincek 

- Vodja enot Vrtec Mavrica in Vrtec Vetrnica: Klara Gardelin 

- Predstavniki staršev: OŠ in Vrtec – prisotnih 28 članov, 5 opravičeno odsotnih, 1 

neopravičen (seznam prisotnih – priloga). 

 

Dnevni red sestanka:  

1. Izvolitev predsednika sveta zavoda 

2. Realizacija letnega delovnega načrta za šolo in vrtec (v nadaljevanju LDN) za šolsko leto 

2023/24  

3. Predstavitev LDN za šolsko leto 2024/25 

4. Izvolitev predstavnikov v svet zavoda (šole, vrtca in podružnične šole) 

5. Pobude in predlogi 

6. Razno 

 

Ravnateljica Nadja Černetič (v nadaljevanju ravnateljica) in vodja enote Vrtec Mavrica in Vrtec 

Vetrnica Klara Gardelin (v nadaljevanju vodja vrtca) sta pozdravili navzoče, odprli prvo točko 

dnevnega reda in se nato umaknili s sestanka. 

 

Ad 1) in Ad 4) 

- Predsednik Sveta staršev Matjaž Cerkvenik, v odhajanju (svojo funkcijo predsednika 

zaključil), je zaprosil nekoga za pisanje zapisnika. Dragana Veljić Pecman je predlagala 

Špelo Zakrajšek, ki je s predlogom soglašala. 

- Predsednik je združil prvo in četrto točko dnevnega reda. 

- Predsednik je pozval ali se kdo javi za novega predsednika Sveta staršev. Za novo 

predsednico Sveta staršev se je javila Dragana Veljić Pecman (v nadaljevanju 

predsednica), navzoči so se s predlogom strinjali. 

- Izvoljeni so bili še ostali predstavniki v Svetu zavoda ter predstavnik pritožbene 

komisije. 

 

Izvoljeni v Svet zavoda: 

Podružnica Šmihel OŠ Pivka: Martina Tomažič Penko, 
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Vrtec Pivka: Anja Česnik, 

OŠ Pivka: Yoira Serrano Gutierrez. 

Pritožbena komisija: Marko Barle. 

- Sklenjen je bil dogovor, da se v prihodnje vabila pošilja samo po elektronski pošti. 

- Zapisnikarica zapisnik pošlje predsednici po elektronski pošti. 

- Predsednica je bila opozorjena, da je njena naloga tudi vodenje evidence opravičil za 

odsotnost na seji. 

 

Ad 2) 

- Ravnateljica je predstavila LDN in pojasnila, da je LDN in Letno poročilo šole objavljeno 

na spletni strani šole. 

- Realizirane investicije: obnovljen parket v učilnicah, nove pregrade v toaletnih 

prostorih za fante, nov nadzorovani sistem na daljavo, v kuhinji nov pomivalni stroj, 

nova kosilnica. Glavna dela so potekala na podružnični šoli v Šmihelu, kamor je bila 

usmerjena večina denarja, namenjenega za investicije. V Šmihelu se je temeljito 

prenovila šola, skupaj s športno dvorano in igralnimi površinami pri Župnišču.  

- Pouk je bil realiziran v več kot 95 %, učni uspeh je bil v povprečju ocenjen s prav dobro.  

- Uspešno sta bili izvedeni tudi zimska in letna šola v naravi.  

- Realizirano je bilo veliko število načrtovanih projektov.  

- Ravnateljica je poimensko pohvalila učenke in učence, ki so dosegli odlične rezultate 

na različnih tekmovanjih. 

- Predstavljeni so bili rezultati NPZ, ki so pod državnim povprečjem, kar so nekateri člani 

označili za skrb vzbujajoče. 

- Šola je kadrovsko rešila vse težave, zlasti pri iskanju učitelja za matematiko in učiteljev 

za RAP. 

- V vrtcu so bila izvedena določena renovacijska dela; v enoti Vetrnica so zamenjali 

keramiko, v enoti Šmihel pa poskrbeli za boljše ogrevanje. 

- Vodja vrtca je opisala zelo dragoceno in bogato izkušnjo, ko so nekateri zaposleni v 

Vrtcu Pivka odšli na Erasmus+ izmenjavo na Malto, kjer so obiskali vrtce in se spoznali 

z njihovim sistemom ter načinom dela v vrtcu. 

 

Ad 3) 

- Ravnateljica je opisala kadrovsko strukturo za tekočo šolsko leto. 

- Ravnateljica je predstavila razširjen program (v nadaljevanju RAP) ter člane Sveta 

staršev seznanila z velikimi težavami pri vpeljavi RAP-a v šolski urnik. 

- Za tekoče leto je bil predstavljen nadstandardni program, šole v naravi in naravoslovne 

šole. 

- Velik poudarek bo šola v letošnjem letu dala na vzgojne prijeme in ukrepe. Za prvi 

vzgojni opomin bo učencem omogočila, da opravijo družbeno koristna dela. 

Devetošolci si bodo obisk Gardalanda zaslužili le, če se bodo lepo obnašali skozi celo 

šolsko leto. Zelo stroga bo šola pri spoštovanju pravil glede mobilnih telefonov.  
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- V tekočem šolskem letu bo šola poizkušala okrepiti sistem tutorstva, torej, da si otroci 

v šoli med seboj pomagajo.  

- Šola ima idejo oblikovati šolske simbole (zastavo, himno). 

- V šolskem skladu je prišlo do zamenjave predstavnikov. Aleksander Šobot in Marjeta 

Juvan sta bila nadomeščena z Dijano Bilić Šobot in Klemnom Žumbergarjem. 

Ravnateljica je poudarila, da se lahko na šolski sklad obrnejo vsi, ki se soočajo s 

finančno stisko. Pomočnik ravnateljice Bruno Šincek je izpostavil tudi možnost, da se, 

v primeru res hudih finančnih težav, Občino Pivka zaprosi za pomoč. 

- V vrtcu nameravajo v prihodnje poglabljati odnose s starši, saj so se na tem področju v 

preteklosti dogajali kar veliki incidenti. V ta namen se bodo zaposleni v vrtcu udeležili 

različnih strokovnih izpopolnjevanj na to temo. Eno med njimi bo izobraževanje z dr. 

Ramovšem. Predvsem si zaposleni v vrtcu želijo sodelovanja s starši v živo, zato se niso 

odločili za e-Asistenta v vrtcu. Na tem mestu tudi vabijo vse starše k sodelovanju.  

- Prednostna naloga vrtca je, da oblikujejo oddelke na način, da sprejmejo kar največ 

vpisanih otrok.  

- Vrtec je vključen v projekt gozdni vrtec. Vodja vrtca je pohvalila sodelovanje s 

skupnostjo, saj so se za ta namen dogovorili z domačinom, ki je vrtcu dal svoj del gozda 

na razpolago ter ga opremil z lesenimi stolčki. 

- Letos načrtujejo izmenjavo preko Erasmusa+ v Italijo.  

- Člani Sveta staršev so opazili, da na spletu manjka poročilo oziroma vloga za zgodnjo 

obravnavo. 

- Članica Sveta staršev je vprašala vodjo vrtca ali je predvidena investicija montaže 

klimatske naprave v zgornjih igralnicah Vrtca Mavrica, saj je po njenih besedah vročina 

nevzdržna.  O predlogu se bodo posvetovali. 

 

 

Ad 5) in Ad 6) 

- Člani Sveta staršev so izrazili pohvalo za odlično urejen pločnik pri uvozu k šoli. 

- Člani so Sveta staršev so ravnateljico opozorili, da se nov urnik ne ujema z javnimi 

avtobusnimi prevozi. Ravnateljica je pojasnila, da so nov urnik oblikovali glede na šolske 

avtobusne prevoze in pri tem starše pozvala, da se sami obrnejo na občino in to uredijo. 

Predstavnica 7.a razreda je tokrat ponovno izpostavila problem 2. odvoza ob 14:55 iz 

smeri Pivka v smeri Trnje- Klenik-Palčje-Juršče. Dogovorjeno je bilo, da se bo šola v zvezi 

s tem pozanimala na Občini Pivka, katera tudi ureja šolske prevoze. V zvezi z omenjenim 

je pomočnik ravnateljice Bruno Šincek kontaktiral Občino Pivka in prejel naslednji 

odgovor: 

»Pozdravljeni, 

res je, da podizvajalec LARIS v letošnjem šolskem letu ne izvaja več prevoza ob 14:55 uri iz 

Pivke na Jurišče. 

Prevoz izvaja družba Nomago. 
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Dne 25.09.2024 je avtobus ostal v okvari in prevoza nismo izvedli, zato bomo to upoštevali pri 

izdaji računa za mesec september (obračunali bomo en dan manj). 

Glede na to, da je avtobus, ki je sedaj opravljal prevoz, največkrat zamujal za 5-10 minut, 

bomo od ponedeljka dalje stvar uredili, na način, da ne bo prihajalo več do zamud. 

Odhod bo ob 15:00 uri iz Pivke. 

Čistopis voznih redov za letošnje šolsko leto, vam bomo posredovali v toku jutrišnjega dne, 

oz. najkasneje v petek dopoldne, do 10:00 ure. 

  

Za nastalo težavo se iskreno opravičujemo, tako vam, kot tudi učencem in njihovim staršem. 

Zagotavljamo, da se bomo v prihodnje trudili, da ne bo več prihajalo do težav. 

  

V upanju, da boste naše opravičilo sprejeli z razumevanjem, vas lepo pozdravljamo. 

 

- Vprašanje za ravnateljico: Kje se dobi soglasje za vozače?  

Odgovor ravnateljice: soglasje se že več kot dve letu nahaja pod rubriko »dokumenti in 

obrazci« pod soglasji. Ga bodo premestili, da bo bolj na vidnem mestu. Planira se tudi 

prenova spletne strani.  

- Sledila je burna razprava glede težav in stisk pri novem razširjenem programu, 

predvsem za obdobje prve triade. Starši imajo veliko stisko pri upoštevanju ur prihoda 

in odhoda iz šole. Ravnateljica je razložila, da je v jutranjčku dovoljeno, da starši 

pripeljejo otroka tudi med urami, medtem ko je v popoldančku nujno in potrebno 

upoštevati urnik dejavnosti razširjenega programa. Tako lahko starši svojega otroka 

pridejo iskati po končani prijavljeni dejavnosti. Ravnateljica je obljubila, da se bodo o 

tem v učiteljskemu zboru še pogovarjali. Predvsem pa ne bodo dovolili, da tako majhni 

otroci sami hodijo po Pivki in se bodo glede specifičnih težav družinam prilagodili.  

- Predstavnica podružnične šole Šmihel je pohvalila šolo za vse investicije, ki so bile 

izvedene in se izvajajo na Podružnični šoli Šmihel. Pohvala gre tudi celotnemu kolektivu 

na podružnični šoli, ki se trudi, da šolske obveznosti potekajo nemoteno. Učenci in 

učenke se na šoli počutijo zelo dobro, tudi sodelovanje s starši poteka korektno. Nadalje 

je predstavnica podružnične šole Šmihel izpostavila prošnjo nekaterih staršev 3. in 4. c 

razreda glede načina poučevanja učiteljice angleškega jezika Tadeje Kaluža. Menijo, da 

učencev ne motivira dovolj za učenje, njene razlage so skope, ni dovolj utrjevanja snovi. 

Prosila je za povratno informacijo o tem, kaj se da storiti. Predstavnica Sveta staršev 4.b 

razreda gospa Petra Tavčar Kristan je podala repliko in povedala, da se učitelji med 

seboj razlikujejo. Vsak učitelj je avtonomen in samostojno izbira metode in načine 

poučevanja. V kolikor učitelj ne krši moralno-vzgojnih načel in poučuje v skladu z LDN, 

je nesprejemljivo trditi, da učitelj učence ne nauči dovolj in jih ne motivira.   

- Prav tako kot učitelji, se razlikujejo tudi učenci. Nekaterim ustreza drugačen način 

poučevanje kot drugim, zato je podajanje mnenj o ustreznosti oziroma neustreznosti 

poučevanja subjektivno in tako brezpredmetno. O strokovnosti posameznih učiteljev 

lahko presoja zgolj gospa ravnateljica. Nakar so dejstvo, da se težave z omenjeno 
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učiteljico pojavljajo že nekaj let, potrdili tudi drugi starši, ki so člani Sveta staršev. Na 

željo gospe Petre Tavčar Kristan se v zapisni doda tudi citat izjave, ki ga je povedala na 

koncu. 

»Tadeja ni nobena Tadeja, ampak je učiteljica Tadeja Kaluža. Smo na sestanku Sveta 

staršev in temu primerno se je potrebno tudi izražati«. 

- Za podružnico Šmihel je bil predlog, da četrtošolci ostanejo skupaj v istem razredu 

naslednje leto, ko pridejo na matično šolo v Pivko. 

- Ravnateljica je prebrala pripombo glede urnika Pikic in razložila, da na to nimajo vpliva, 

saj Pikice delujejo v okviru društva in predlagala naj se o tem pogovorijo z njimi 

direktno. 

- Izpostavljena je bila tudi tema glede zaklenjenih vrat v popoldanskem času, saj se 

pojavljajo težave s prihodom otrok v glasbeno šolo. Ena od članic Sveta staršev, ki je 

prav tako zaposlena na Glasbeni šoli Postojna, je poudarila, da zelo težko pride v šolo, 

ker začenja s poukom šele ob 16:30. Ravnateljica je obljubila, da bo za odpiranje vrat v 

tem popoldanskem času zadolžila čistilke, in prosila za urnik glasbene šole, da bo lahko 

posredovala navodila. Bodo pa vrata tudi v prihodnje ostala zaklenjena. 

- Članica Sveta staršev je vprašala, kako napredujejo načrti za obnovo kuhinje in jedilnice. 

Ravnateljica je odgovorila, da so v fazi pridobivanja izvajalcev in da se o vsem še 

dogovarjajo. 

 

Zapisnikarica: Špela Zakrajšek 

 


